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Unpublished Manuscripts 

Topolinski, S. & Strack, F. (2007). The analysis of  intuition – Semantic activation, 

processing fluency, and increased core affect in semantic coherence judgments. Manuscript in 

preparation. 
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Conference Presentations 

Topolinski, S. & Hertel. G. (2006). Persönlichkeit und Karriere von PsychotherapeutInnen: 

Zum Zusammenhang von Traits, therapeutischen Schulen und Arbeitszufriedenheit. 

[Personality and career of psychotherapists: Relationships between traits, therapeutic schools, 

and job satisfaction.] Vortrag gehalten auf dem 45. Kongress der Deutschen Gesellschaft für 

Psychologie, 17.-21. September, 2006, in Nürnberg. 

 

Invited Talks 

Topolinski, S. (2006). Hinter das eigene Gesicht steigen - Wie die Psychoanalyse die Lüge 

vom Ich entlarvte und was passiert, wenn man sich seinen Träumen hingibt. [Unmasking the 



PUBLICATIONS SASCHA TOPOLINSKI 

own face - How psychoanalysis showed up the lie of the ego and what happens if you devote 

yourself to your dreams.] Vortrag gehalten in der Ringvorlesung der Fachschaftsinitiative 

Psychologie Würzburg, 31. Oktober, 2006, in Würzburg. 

 

 
 
 


